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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2019/20:240 Vapenstölder från Regeringskansliet

Sverige har under 2019 passerat 300 skjutningar, och människors oro för den 
allvarliga och organiserade brottsligheten ökar. I detta läge rapporterar SVT om 
hur sju pistoler av modellen Glock 17 och hundratals patroner har stulits från 
Regeringskansliets lokaler i Stockholm. Extravapnen som ska användas av 
Regeringskansliets skyddsvakter vid förhöjd hotnivå ska ha försvunnit vid inte 
mindre än tre olika tillfällen sedan april i år.

Nu frågar sig många svenska medborgare hur det egentligen kan komma sig att 
vapen försvinner på det här sättet från rikets högsta ledning, det vill 
säga regeringen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

På vilket sätt avser statsministern att agera för att ändra rutinerna för 
tjänstevapen och vapenhantering för att förhindra fler stölder från 
Regeringskansliet?

………………………………………

Mikael Oscarsson (KD)
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